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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:2316 Den växande hundsmugglingen

Mellan den 9 december 2020 och fram till i dag har vi mötts av upprepade 
rapporter i flera olika mediekanaler om hundsmuggling och om valpar som far 
illa. Nedan följer några exempel:

”Nio sjuka smuggelvalpar avlivade i Trelleborg”, den 9 december 2020 i 
Aftonbladet

”16 valpar var i så dåligt skick att de fick avlivas”, den 23 november 2020 i 
TV4

”60-tal gatuhundar stoppades vid gränsen- hittades bland spyor och avföring”, 
den 9 september 2020 i SVT

”Djurklinik trött på insmugglade valpar - utökar kontrollen”, den 7 december 
2020 i SVT

”Valpköpen slutade i sorg - blev sjuka och fick avlivas”, den 10 december 2020 
i SVT

”Veterinärens ilska: ”Det är så grymt””, den 9 december 2020 i SVT

”Hundsmugglare stoppades – hade 13 hundar i bagaget”, den 19 februari 2021 i 
Expressen

”Hundägare riskerar bli hundsmugglare”, den 2 mars i SVT. 

Hunduppfödarna har helt enkelt inte hunnit med att föda upp tillräckligt många 
valpkullar för att tillgodose behovet under pandemiåret, då fler vill skaffa valp. 
Marknaden för hundfabriker och hundsmuggling har växt. Hundvalpar föds upp 
i fabriker där tikarna tvingas para sig för konstant valpning och ofta i burar. 
Valparna skiljs från sina mammor alldeles för tidigt, vilket påverkar deras 
psyke negativt. Sjukdomar och parasiter förekommer och rabies är inte 
ovanligt. Dessa valpar säljs avsevärt mycket billigare med falska papper och 
identiteter.

Med hänvisning till detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:
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Vilka åtgärder ämnar statsrådet vidta för att stoppa den alltmer växande 
hundsmugglingen?

………………………………………

Marléne Lund Kopparklint (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


